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Maarja Brause andis sõna Ülle Müllerile ettekanneteks 
 

1. Kokkuvõtvalt 2024. aastast 

Ülle Müller andis ülevaate 2024. aastal toimunud suurematest sündmustest ja tegemistest. 

• Oli sünnipäeva aasta. Kevade kool 35 
• Täienes töötajate koosseis. Meil on logopeed, eripedagoog 
• Uuendati õppekava. 
• Liitumine Liikuma Kutsuvate Koolide võrgustikuga 
• PRIA ja RMK ja Kultuurkapitali projektid. Taotleti lisarahastust 
• Toimus kooli „avatud uste päev“ ja „eelkool“ 
• Osaletakse Järvamaa koolide ühises haridusleppes 
• Uue huviringina alustas tööd joogaring 
• Käime sellest õppeaastast bowlingut mängimas Raplas (Veskisilla on remondis) 
• Toimuvad oma kooli spetsialistide koostöökoosolekud 

Kooli algatatud kohtumised oluliste partneritega: 
● HEV teemaline kohtumine Türi valla koolijuhtidele  
● kohtumine Türi Põhikooli juhtkonna ja tugispetsialistidega, vallavalitsuse esindajatega 
● koostöökohtumised MTÜ Loodusmeelega iga kvartal; 
● kohtumine Türi valla haridus – ja noorsookomisjoniga Kevade koolis 
● kohtumine Türi valla sotsiaalkomisjoniga Kevade koolis 
● kohtumine Puuetega Inimeste Koja esindajatega 
● kohtumine SA Järvamaa esindajaga 
● Järvamaa Omavalitsuste esindajate arutelud Kevade koolis 

Koolikülastused kogemuste vahetamiseks.  

• Külastati Lahmuse kooli Viljandimaal. 

• Nurme kooli Paides. Nurme kooliga toimus koostöökohtumine ka Kevade Koolis. 

• Pärnu Päikese Kooli külastus 
 

• Plaan külastada 16. mai 2025 Porkuni või Salu kooli. 
 



Tehtud töid: 
● Valmisid mänguväljak (valla abiga), poriköök, kiik (kogukonna abiga) 
● Kogukonna abiga valmis tundetuba/meeltetuba 
● saime tahvelarvutid kingituseks (kogukonna abi) 
● valguskaabliühenduse ehitus ja netiühenduse parendamine 
● Kevade Kooli kapell sai tunnustuse 
● õuealal vähem vett, tekitasime väikese künka (kogukonna abi) 
● õuealale tegime uued lillepeenrad ja istutasime uue elupuuheki 
 

2. Arengukava 
 
Ü. Müller esitles kooli uut arengukava projekti ja strateegilisi sihte. 

Arutati strateegiliste sihtide tabeli sisu üle. 

Triin Kaljur (Lasteaed ) - “head lapsed, need kasvavad vitsata” - pakkus välja et võiksime olla 

kaasas Lokutal toimuvaga ning tegi ettepaneku, et ka Kevade Kooli lapsevanemad võiks 

osaleda 27. veebruaril toimuval lastevanemate koolitusel „Piiride seadmine“. 

Suurimad muutused eelseisval perioodil õueala, lastevanemate kaasamine, õppijakeskne õpe, 

alternatiivkommunikatsioonivahendite juurutamine. 

Hoolekogu ettepanekud:  

Rohkem võiks rõhku panna väljapaistvusele. Rohkem kutsuda külalisi kooli.  

Ü. Müller tutvustas arengukavasse kavandatavaid mõõdikuid. 

3. 2025. aasta eelarve 
Ü. Müller tutvustas 2025 aasta eelarve projekti. 

Eelarve projektis on näha väikest tendentsi suurenemisele järgmistel põhjustel: 

• Miinimumpalga tõus 

• Palgafondi suurendus õpetaja abid, kasvatajad 

• Põranda remont, veekahjustus 

• Osalus projektis „IT, LOODUSAINED, LIIKUMINE“ summas 7939,20 eurot 
 
EELARVE LISAVAHENDITE HANKIMISE PLAAN:  

1. teha Lõuna-Järva Koostöökogule rahastustaotlus suvise lastelaagri läbiviimiseks;  
2. jätkata läbirääkimisi Laste mängutoa loomiseks (võimalik rentnik) 

 

4. Info vahetamine 

M. Brause pakkus välja uue koosoleku aja - kolmapäev peaks sobima, siis 5. märts 15:00 

OTSUSTATI: järgmine hoolekogu kogunemine on 5. märtsil kell 15:00 

Siis on kavas anda hinnang uuele tegevuskavale, seejärel edastada vallavalitsusele. 

Triin Kaljur teatas, et lasteaed on plaaninud 2. korruse ruumid vabastada 1. oktoobril 

Ü. Müller avalikustas plaani rentida ruumid välja mängutoa tarbeks.  

Kell 15:55 Maarja Brause lahkus koosolekult. 

Vaba mikrofon: 

 



T. Kaljur - praktikante soovitan otsida ka koolitusasutuste kaudu 

H. Jürjens - lapsevanematele oleks vaja ka infot digipädevuse valdkonnas 

T. Kaljur - kuidas jääb kool nähtavaks õpilaste juurdekasvu osas? - eelkooli teemat rohkem 

kajastada 

Rohkem peaks olema külastusi, kool võiks rohkem kutsuda külalisi, rohkem meediakajastust 

Lapsevanemad: meie ka soovime osaleda koolikülastustel. 

 

Protokollis: Hurmi Jürjens 

 

 

Allkirjastatud digitaalselt 

 


